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Abstract (en)
A terminal for an electrical circuit breaker, especially a line-protection or fault-current protection circuit breaker, has a terminal frame which has two
lateral webs and two connecting longitudinal webs (10, 11; 12, 13), on whose first lateral web (12) a threaded hole (15) is provided for holding a
terminal screw. This terminal frame normally interacts with a U-shaped terminal part, the first lateral web (12) being located between the limbs of the
latter. The terminal screw passes through the limb which is located outside the first lateral web (12). In order to improve the strength of the terminal
frame, the one of the longitudinal webs (11) overhangs the first lateral web (12) with the threaded hole (15) and the first lateral web (12), which
is integrally connected to the other longitudinal web (10) and is connected thereto, engages with a projection (18) into a recess (17) on the one
longitudinal web (11) and is fixed therein by being peened over, i.e. by plastic deformation. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Klemme für ein elektrisches Schaltgerät, insbesondere einen Leitungsschutz- oder Fehlerstromschutzschalter, besitzt einen Klemmenrahmen,
der zwei Quer- und beide verbindene Längsstege (10, 11; 12, 13) aufweist, an dessem ersten Quersteg (12) eine Gewindebohrung (15) zur
Aufnahme einer Klemmschraube vorgesehen ist. Dieser Klemmenrahmen wirkt im Normalfall mit einem U-förmigen Klemmenteil zusammen, wobei
der erste Quersteg (12) zwischen dessen Schenkel sich befindet. Der außerhalb des ersten Quersteges (12) befindliche Schenkel ist von der
Klemmschraube durchgriffen. Zur Verbesserung der Festigkeit des Klemmenrahmens überragt der eine der Längsstege (11) den ersten Quersteg
(12) mit der Gewindebohrung (15) und der dem mit dem anderen Längssteg (10) einstükkig verbundene und daran anschließende erste Quersteg
(12) greift mit einem Vorsprung (18) in eine Ausnehmung (17) an dem einen Längssteg (11) ein und wird darin durch Verstemmen, d. h. durch
plastische Verformung, fixiert. <IMAGE>
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